
 

          
Datum: 19 juni 2014           

  

Geacht college, 

 

Wij hebben via de mail een informatiebrief ontvangen ( gericht aan inwoners van Steenwijkerland) over 

huishoudelijke hulp.  

 

Inwoners kunnen vanaf 1 januari 2015 terecht bij een bemiddelingsbureau. Daar kunnen zij tegen een 

vergoeding ondersteuning inkopen. Wie dat niet kan betalen, een beperking heeft en niet kan terugvallen 

op familie, vrienden en bekenden, krijgt zo mogelijk via een compensatieregeling hulp van de gemeente.  

 

Cliënten worden binnenkort via een brief persoonlijk door de gemeente geïnformeerd. 

 
Ook geeft u aan dat dit nog wordt voorgelegd aan de Raad. 

1. Wordt dit  collegevoorstel dan meegenomen in het raadsbesluit WMO hoofdlijnen notitie of 

wanneer was u voornemens de raad hierover in te lichten? 

2. In de hoofdlijnennotitie staat HH( huishoudelijke hulp) als alg voorziening  met een vraagteken.  

Is dit een  uitwerking daarvan? En als er een positief besluit valt a.s. 24 juni  op de hoofdlijnen 

notitie WMO is dan ook deze uitwerking daarmee besloten? 

3. Inwoners die huishoudelijke hulp hebben vanuit de Wet maatschappelijke ondersteuning (Wmo) 

krijgen in de week van 16 t/m 21 juni 2014 een brief thuisgestuurd. Gaat u de bewoners inlichten 

zonder raadsbesluit? U maakt wel een voorbehoud in de informatiebrief  m.b.t. het besluit van de 

raad, maar is dit niet de wereld achterstevoren? 

4. Bent u zich bewust van het feit dat deze brief  en de vage ( niet besloten) informatie alleen maar 

enorme onrust  onder mensen kan veroorzaken ?   Er is niet eens een besluit over HH als alg 

voorziening ( hoofdlijnen notitie) en dus al helemaal niet hoe het uitgevoerd gaat worden.  

5. Is het niet verstandiger om het bij de feiten te houden en te communiceren dat : Er geen contract 

meer wordt afgesloten met..... en we gaan zien wat dat voor u betekent en u ( als inwoner) krijgt 

in september 2014 concrete informatie.  

6. Ook communiceert u in de brief “als u een beperking heeft” wat denkt hoe dit wordt opgepakt 

door de oudere inwoner van Steenwijkerland of bent u van mening dat oud zijn en soms 

ondersteuning nodig hebben, per definitie, betekent dat er sprake is van een beperking? 

7. Er is breed  gecommuniceerd , ook naar burgers, over het feit dat alles in 2015 even zou blijven 

als het was “ continueren “en  “Transitie maar geen transformatie.  Dit lijkt meer op een “BIG 

BANG  methode en  is dit uw idee van een betrouwbare  overheid ( het ene zeggen en dan ineens 

iets anders doen)?. 

8. Bent u van mening deze stappen, op deze manier,  te kunnen ondernemen zonder zelfs enige 

vorm van raadpleging van de raad. 

9. Als dit al een uitwerking is van  de hoofdlijnen notitie dan is de vraag of wij de  komende tijd 

steeds geconfronteerd gaan worden met  besluiten op onderdelen? 

 
 

Namens de Fractie van de VVD 

Bertine Kuperus                                                                                                              19 juni 2014 


